



Manhattan  
71 Hester Street  
New York, N.Y. 10002  
Voice: (212) 226-8410 / Fax: (212) 431-7384  
www.ps42m.org

May W. Lee, Principal

Olga Lipsky, Assistant Principal

**PRINCIPAL'S NEWSLETTER TO PARENTS**

November 27, 2019

Dear Parents:

Great things are happening at P.S. 42M:

Class 3-405 is having their annual City Harvest Food Drive. They hope to break last year's record of 800 food items collected. Please support this charitable endeavor by sending in canned or boxed goods.

5<sup>th</sup> Graders are spreading holiday cheer by participating in "Operation Santa". They will be purchasing gifts for needy families with the support of our fifth grade teachers and families.

Smorgasbord is happening on December 6, 2019. Please join us for a night of fun!!!

I would also like to cordially invite you to our Winter Wonderland Assembly in the school auditorium. The schedule of shows is as follows:

**Wednesday, December 18, 2019 & Thursday, December 19, 2019**

8:45 a.m. Pre-K 202 & 203 & 204, K-201 & K-205, 1-212 & 1-311, 2-313, 3-406, 4-404, 5<sup>th</sup> Grade Violin Concert

Please be advised that school will be closed from December 23, 2019 to January 1, 2020 for Winter Recess.

I wish you all a restful, healthy and joyful holiday season.

Sincerely,  
May W. Lee,  
Principal

2019 年 11 月 27 日

親愛的家長們:

公立四十二小學有很多好事情正在發生:

3-405 班有他們的一年一年度“城市豐收食物活動”。他們希望打破去年收集的 800 個食品罐頭記錄。請捐食品罐頭或盒裝食品來支持這項慈善活動。

五年級學生參加了“聖誕老人行動”來傳播節日的歡呼聲。他們將為貧困家庭購買禮物，這個活動將由我們五年級學生的家庭及教師們的支持。

大雜燴將會在 2019 年 12 月 6 日舉行。請參加我們的活動並有個有趣好玩夜晚!!!

我同時誠懇地邀請你來學校禮堂觀看冬季奇境表演。節目安排如下:

**12 月 18 日, 星期三, 12 月 19 日, 星期四**

早上 8 時 45 分 啟蒙班 202, 203 和 204, 幼稚園-201 和 205, 一年級-212 和 311, 二年級-313, 三年級-406, 四年級-404, 以及五年級的小提琴演奏會。

請注意學校將會在 2019 年 12 月 23 日至 2020 年 1 月 1 日關閉放冬季假期。

我祝您有個安靜,健康, 和愉快的假期。

誠懇地,  
May W. Lee  
校長啟